
Lyssna på Sara och Isabelle 
 

Läs igenom frågorna. Titta på orden i frågorna. Prata om vad de betyder.  

Lyssna sedan på minut 3.30-4.32 av avsnitt 1 av podden Livet på lätt svenska för att svara på 

frågorna. 

 

1. Jobbar Sara som sfi-lärare nu? 

 ja 

 nej  

 

2. Sara är författare. Hon skriver böcker. Vad handlar böckerna om? 

 djur 

 språk 

 kärlek 

 

3. Isabelle är student. Vad studerar hon? 

 film 

 språk 

 biologi 

 

4. Varifrån kommer Isabelle? 

 London i England 

 Boston i USA 

 New York i USA 

 

5. Hur länge har hon varit i Sverige? 

 40 månader 

 14 månader 

 4 månader 

 


